
 

 

Vastgestelde besluitenlijst Adviescommissie 
Ongewijzigd vastgesteld in de raadsvergadering van 29 januari 2019  
 
Datum 15 januari 2019 

Tijd 19:30 uur 

Locatie Gemeentehuis, Budel 

Voorzitter C. Gimblett 

Griffier P.J.F. Bemelmans 

Contact 0495 - 431134/ p.bemelmans@cranendonck.nl 

Afgemeld - 
 

Deze besluitenlijst is een weergave van door de adviescommissie genomen besluiten en adviezen en toezeggingen 

die door het college zijn gedaan.  

Van de bijeenkomst is een digitaal geluidsverslag gemaakt. Dit kan worden nageluisterd via het 

Raadsinformatiesysteem op de website van de gemeente Cranendonck (www.cranendonck.nl/webcast) of na 

afspraak op de griffie. De griffie is telefonisch bereikbaar via 0495 – 43 11 34 

 

 
1 

 

Opening 

2 

 

Vaststelling van de agenda van deze vergadering 

Op voorstel van de voorzitter wordt agendapunt 14 (voorgenomen ontwikkeling 

Treurenburgstraat – Deken van Baarsstraat naar voren gehaald in verband met een 

inspreker. 

 

3 

 

Spreekrecht 

• De heer Heuberger spreekt in over Refresco (watervergunning) 
• De heer Sak spreekt in over de Dorpsraad Maarheeze (communicatie met 

gemeente) 
• De heer Koenen spreekt in bij agendapunt 14. 
 
 

4 

 

Raadsvoorstel: Vaststelling van de "Regeling kwijtschelding gemeentelijke 

belastingen" 

Portefeuille F. Kuppens / steller H. Venner 

 
Besluitvorming/advies 
Het raadsvoorstel wordt geagendeerd als bespreekstuk in de raadsvergadering van 
29 januari a.s. (o.v.v. Cranendonck Actief!) 
 
 

5 

 

Raadsvoorstel: Vaststelling bestemmingsplan 'Kom Budel en Kom Maarheeze, 

herziening supermarkten en parkeren' 

Portefeuille F. v.d. Wiel / steller V. Herzberg 

 

Toezegging 
Wethouder Van der Wiel zegt toe dat de raad wordt geïnformeerd over de 
consequenties van de uitspraak van de Rechtbank inzake Nieuwstraat 95 te Budel. 
Indien nodig wordt een Memorie van Toelichting of Nota van Wijzigingen 
aangeboden. 
 
Besluitvorming/advies 
Het raadsvoorstel wordt geagendeerd als bespreekstuk in de raadsvergadering van 
29 januari a.s.  
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Raadsvoorstel: Beschikbaarstellen krediet voor het Uitvoeringsprogramma 

Verkeer en Vervoer 2019 

Portefeuille F. v.d. Wiel / steller J. van Asten 

Toezegging: 
Wethouder Kuppens zegt toe dat de vragen van de heren Beerten, Boonen, Peeters 
en Aarts schriftelijk beantwoord zullen worden als technische vragen. 
 
Besluitvorming/advies 
Het raadsvoorstel wordt geagendeerd als bespreekstuk in de raadsvergadering van 
29 januari a.s.  
 
 

7 

 

Raadsvoorstel: Kennisnemen van het Regionaal Risicoprofiel 2019-2022 van de 

Veiligheidsregio Brabant Zuidoost 

Portefeuille F. van Kessel / steller M. Driessen 

 
Besluitvorming/advies 
Het raadsvoorstel wordt geagendeerd als bespreekstuk in de raadsvergadering van 
29 januari a.s. (o.v.v. CDA). 
 
 

8 

 

Raadsvoorstel: Beschikbaarstellen krediet t.b.v. de renovatie van tennisbanen 

van Tennisclub Maarheeze 

Portefeuillehouder M. Lemmen/ steller J. v.d. Broek 

 
Besluitvorming/advies 
Het raadsvoorstel wordt geagendeerd als hamerstuk in de raadsvergadering van 29 
januari a.s. 
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Bespreekstuk: Ingekomen stuk nr. A4 uit de raadsvergadering 18-12-2018: RIB 

inzake evaluatie en ontbinding onthaalteam en clean team.  

De brief is besproken en daarmee afgehandeld. 
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Bespreekstuk: Ingekomen stuk nr. A7 uit de raadsvergadering 18-12-2018: RIB 

inzake de ontbinding en vereffening Prio Verve Groen.  

De brief is besproken en daarmee afgehandeld. 
 

11 

 

Bespreekstuk: Ingekomen stuk nr. B11 uit de raadsvergadering 18-12-2018: 

Persbericht van de GGD Brabant Zuid Oost m.b.t armoede en gezondheid bij 

kinderen.  

De brief is besproken en daarmee afgehandeld. 
 
Toezegging: 
Wethouder Lemmen zegt toe na te gaan of de aanpak in andere gemeenten om 
kinderen te laten sporten anders en succesvoller is en zal de raad hierover 
informeren. 
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Bespreekstuk: Ingekomen stuk nr. C1 uit de raadsvergadering 18-12-2018: 

Schrijven van de Cliëntenraad Werk en Inkomen A2 gemeenten m.b.t. de 

negatieve effecten van doorvoering van inkomensmaatregelen in 2019 voor 

mensen op het minimumniveau. 

De brief is besproken en daarmee afgehandeld. 
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Bespreekstuk: Ingekomen stuk nr. C3 uit de raadsvergadering 18-12-2018: 

Schrijven van de voorzitter van de Centrale Directie LVO Weert/Cranendonck 

m.b.t. jaarlijkse bijdrage BRAVO! College Cranendonck.  

De brief is besproken en daarmee afgehandeld. 
14 

 

Bespreekstuk: Ingekomen stuk nr. C4 uit de raadsvergadering 18-12-2018: 

Brief van Martin Koenen Adviesbureau t.a.v. de voorgenomen ontwikkeling 

hoek Treurenburgstraat – Deken van Baarsstraat Budel.  

De brief is besproken en daarmee afgehandeld. 
 

15 

 

Bespreekstuk: Ingekomen stuk nr. C6 uit de raadsvergadering 18-12-2018: 

Vraag van bestuur IVN afdeling Cranendonck of de huidige locatie Hoge Weg 

1a in Maarheeze gehandhaafd kan blijven of dat de gemeente een andere 

locatie gaat aanwijzen.  

De brief is besproken en daarmee afgehandeld. 
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Bespreekstuk: Ingekomen stuk nr. A2 uit de raadsvergadering van 18 

december 2018: RIB aangaande de evaluatie sociaal makelaars.  

De brief is besproken en daarmee afgehandeld. 
 

17 

 

Bespreekstuk: Raadsinformatiebrief inzake realisering basisschool voor 

asielzoekerskinderen (de RIB wordt geagendeerd bij de Ingekomen Stukken in 

de raadsvergadering van 29 januari a.s.)  

De brief is besproken en daarmee afgehandeld. 
 

18 

 

Bespreekstuk: Memo met betrekking tot Verordening Burgerinitiatief 

Alle fracties zijn het er over eens dat het een goed initiatief is om burgers te 
betrekken bij onderwerpen die in de raad worden besproken. Dit is ook zo 
benoemd in het raadsprogramma Samen Doen! 
De uitwerking moet laagdrempelig zijn voor initiatiefnemers. Er moeten niet te veel 
spelregels worden opgesteld. Minimale eisen mogen wel worden gesteld. Het 
verdient aanbeveling om een soort meldpunt in te richten waar je hulp kunt krijgen. 
 
Ook het college ondersteunt deze ontwikkeling. Bij initiatieven moet er wel worden 
gekeken of er een basis is. Het initiatief moet niet afkomstig zijn van 1 persoon. 
Verder is het belangrijk om ruimte te geven voor experimenten. 
 
Besluitvorming/advies 
Het presidium wordt verzocht de mogelijkheden van burgerinitiatieven verder uit te 
werken. 
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Regionale samenwerking 

Burgemeester van Kessel wijst op het belang van de bijeenkomst met Berenschot, 
aansluitend aan de raadsvergadering van 29 januari a.s. 
Tevens meldt hij dat de A2-stuurgroep bijeen is geweest en dat er een planning is 
gemaakt welke stappen in de komende periode worden gezet. Daarin is met name 
ook aandacht voor de manier waarop inwoners worden betrokken. 
 
Wethouder Lemmen attendeert op de bijeenkomst van De Risse die donderdag 17 
januari a.s. op het programma staat. 
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Rondvraag 

Vragen van de heren Teklenburg en Drieman (uitvoering subsidie), mevrouw 
Beenackers (Baronie van Cranendonck), de heer M. Beliën (onderhoud/reparatie 
wegen na omleiding Gastel) zijn beantwoord. 
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De heer Boonen vraagt om een nadere toelichting op de beantwoording van de 
technische vragen 3 en 4 die hij heeft gesteld. 
Wethouder Lemmen zegt toe dat een nadere beantwoording volgt als er meer 
informatie beschikbaar is. 
 
De heer Boonen vraagt aan de fractie van CDA Cranendonck of deze het initiatief 
wil nemen om het vorig jaar vastgestelde raadsprogramma te evalueren. 
De heer Boonen vraagt aan de fractie van VVD Cranendonck om voorbeelden en 
een onderbouwing van het door deze fractie benoemde verdraaien van feiten door 
Cranendonck Actief! 
De heer Drieman en mevrouw van Happen beantwoorden deze vragen van de heer 
Boonen. 
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Sluiting 

De voorzitter sluit de vergadering om 22.37 uur. 
 

 

Aldus vastgesteld door de raad van de gemeente Cranendonck in de openbare vergadering 

d.d. 29 januari 2019 

 
 

DE RAAD VOORNOEMD, 

De griffier, 

 

De voorzitter, 

Mr. P.J.F. Bemelmans F.A.P. van Kessel 

 
 


